
Základní škola a Mateřská škola U Lesa, Karviná, příspěvková organizace 

ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 

Dne 18. 1. 2023 

 

Přítomní: 

p. P. Pražma – člen Školské rady 

p. S. Sobela – člen Školské rady 

p. Mgr. J. Petrová – ředitelka školy 

p. Mgr. V. Wojewodová – předsedkyně Školské rady 

 

Zahájení 

1. Seznámení se zprávou a protokolem ČŠI 

2. Plánované investice pro nový kalendářní rok 

3. Diskuse 

 

Ad. 1 - Zahájení 

Paní ředitelka všechny přítomné pozdravila a rovnou se ujala slova se zprávou, protokolem ČŠI. 

 

Ad. 2 – Zpráva ČŠI 

V zápisu ČŠI je uvedeno, že škola není dostatečně bezpečnostně zajištěna u vchodu do jídelny. 

Ještě v průběhu probíhající inspekce došlo k realizaci nápravy v jednotlivých krocích. Žáci jsou 

doprovázeni pedagogy ze šaten až do jídelny školy. Byly vyměněny brány vstupu k jídelně. 

Bude realizovaná veřejná zakázka a vybraná firma, která ve spolupráci MMK škole vytvoří 

bezpečnostní a kamerový systém.  

 

ČŠI vytkla MŠ nedostatečnou diferenciaci, sebehodnocení a hodnocení dětmi. Paní ředitelka 

informovala, že paní učitelky z MŠ budou absolvovat školení k tomuto tématu, vedoucí paní 

učitelky pojedou na náslechy do jiných školek, ve kterých diferenciace již probíhá. ČŠI dále 

vytkla, že MŠ nemají jednotný formulář na diagnostiku. I v tomto směru bude sjednána 

náprava. 

 

V MŠ měli cenově podhodnocený pitný režim, došlo k okamžité nápravě již během inspekce. 

Na ZŠ inspekce dopadla dobře. Velmi pozitivně bylo hodnoceno začlenění digitální výuky do 

ŠVP. Učitelé vedli inovativně výuku, žáci pracovali v týmech, s informacemi a chybou, 

podpora kritického myšlení, diferenciace žáků, sebehodnocení a hodnocení žáků. Výborně 

dopadlo sociometrické šetření na klima školy, a to jak mezi žáky, tak mezi učiteli. Došlo 

k průniku a shodě mezi oběma skupinami. 

 

Ad. 3 - Plánované investice pro nový kalendářní rok 
P. ředitelka nás informovala o plánu akcí na tento kalendářní rok. Vše se bude odvíjet podle 

naléhavosti a objemu financí, což může i dobře plánované projekty odsunout. 

 

Ad. 4 – Diskuse 

Členové ŠR se zajímali o to, jak škola zvládá nové ceny energií a zálohy na ně. Paní ředitelce 

byly položeny dotazy, jakým způsobem je do výuky zapojována digitalizace. Pan Sobela chtěl 

vědět, jakým způsobem má škola ošetřeno používání mobilů ve škole. 

Všechny dotazy byly zodpovězeny. 

 

V Karviné 18. 1. 2023    

 

 

Zápis provedla Mgr. Václava Wojewodová    Mgr. Jana Petrová 

    předsedkyně Školské rady      ředitelka školy 

 

 

 


